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Candidatul PSD la preºedinþia Consiliu-
lui Judeþean Dolj, Cosmin Vasile, a declarat,
 astãzi, într-o conferinþã de presã, cã la nive-
lul judeþului sunt diferenþe mari la sumele
alocate de Guvern din fondul de rezervã unor
localitãþi de aceeaºi mãrime ºi cu nevoi ase-
mãnãtoare, în condiþiile în care nu se cunosc

Cosmin Vasile, candidatul PSD la CJ Dolj:
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criteriile de distribuire. “Guvernul practic
a împãrþit þara în douã: o Românie cu pri-
mari PNL, de care au grijã, ºi o Românie cu
acele comunitãþi care au nevoile lor ºi de
care nu þin cont. Vom merge ºi le vom spune
oamenilor, ºi la Cerãt ºi la Celaru, locali-
tãþi la fel de mari, de ce sumele pe care le-au

primit sunt atât de diferite, de ce sunt dife-
renþe de la 250.000 lei la 800.000 lei. Vom
merge în fiecare localitate ºi le vom spune
oamenilor cum împarte Guvernul þara în
douã, pentru cã ºi acum, pe 27 septembrie,
ºi pe 6 decembrie, oamenii au posibilitatea
sã aleagã”, a spus Cosmin Vasile.
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Preºedinta Comisiei Europene,
Ursula von der Leyen, a expus ieri
dimineaþã, în faþa eurodeputaþilor,
viziunea sa privind viitorul Europei,
fragilizatã de pandemie. O Europã
mai rezistentã la ameninþãrile sanita-
re, preocupatã de schimbãrile clima-
tice ºi criza economicã, iatã numai
câteva din principalele teme acroºa-
te, care au format structura discur-
sului. Planul sãu de bãtaie, dezvoltat
în cadrul primului discurs despre sta-
rea Uniunii Europene, a fost consi-
derat de eurodeputatul social-demo-
crat Victor Negrescu „unul echilibrat
ºi constructiv, deºi de la buna inten-
þie la rezultate concrete drumul este
lung”. Pandemia a schimbat datele în
UE, modul în care ne comportãm ºi
comunicãm, impunând necesitatea
pentru statele membre de a conlucra
colectiv ºi de a accelera reformele
pentru susþinerea economiilor lor în
recesiune, prin investiþiile permise de
planul de relansare, adoptat în luna
iulie. Criza a fragilizat sensibil Uniu-
nea Europeanã ºi Ursula von der Le-
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yen a cerut statelor membre sã mear-
gã înainte, concentrându-se pe trei
prioritãþi: pactul verde, revoluþia nu-
mericã ºi chestiunile geo-politice.
Planul de relansare europeanã post
Covid, de 750 miliarde euro va finan-
þa 30% din obligaþiile verzi, practic
relansarea ecologicã. „Noi vom face
operã de pionierat, construind o nouã
Uniune Europeanã solidã în materia
obligaþiilor verzi”, a afirmat în faþa
eurodeputaþilor Ursula von der Ley-
en. Vizatã este o reducere cu 55% a
emisiilor de gaze, cu efect de serã,
pânã în 2030, în raport cu nivelul
anului 1990. Vor fi consecinþe pen-
tru sectoarele de energie, transport
ºi agriculturã. O altã temã, abordatã
cu fermitate a fost naþionalismul vac-
cinal care pune în pericol, a averti-
zat preºedinta Comisiei Europene,
descoperirea unui vaccin contra Co-
vid-19, ce face obiectul unei vii con-
curenþe la scarã mondialã. „Va tre-
bui sã creem o agenþie de cercetare
ºi dezvoltare bio-medicalã avansatã,
la nivel european, cum existã în

SUA”. Fiecare temã abordatã a fost
dezvoltatã pe larg. Un avertisment
pertinent a fost adresat Turciei con-
tra tentativelor de intimdare. „Tur-
cia este un vecin important ºi va fi
întotdeauna. Dacã suntem geografic
apropiaþi, distanþa dintre noi ºi An-
kara nu înceteazã sã creascã”. Re-
ferirea a vizat tensiunile din ultimele
sãptãmâni dintre Grecia,  Cipru –sus-
þinute de Franþa- ºi Turcia, care au
loc în Mediterana orientalã. „Statele
noastre membre, Cipru ºi Grecia, pot
conta pe solidaritatea totalã a Euro-
pei pentru protejarea drepturilor lor
legitime în materie de suveranitate”.
Dupã cum se ºtie Grecia ºi Turcia
îºi disputã în zona Mediteranei ori-
entale potenþiale zãcãminte de gaze
naturale. Tensiunile s-au agravat la
sfârºitul lunii august, când au fost
efectuate manevre militare rivale. În
fine, un plan de acþiune ferm, contra
rasismului în UE, fiindcã „este tim-
pul sã construim o Uniune veritabil
anti-rasitã în condamnarea rasismu-
lui”. S-au mai fãcut referiri ºi la

chestiunea migraþiei, dupã cele pe-
trecute la 9 septembrie în tabãra
Meria din insula greacã Lesbos, tea-
trul unor drame violente. Prima fe-
meie aleasã în fruntea Comisiei Eu-
ropene a încercat prin mesajul sãu
sã insufle un nou elan la nivelul Uni-
unii Europene. N-a scãpat din vede-
re nici riscul unui „no deal” între
Bruxelles ºi Londra, ºi Comisia Eu-
ropeanã a dat Regatului Unit rãgazul
pânã la sfârºitul lunii de a retrage un
proiect de lege ce pune în discuþie
angajamentele pe Brexit, subliniind cã
UE nu va ezita sã utilizeze recursul
la justiþie. A fãcut însã Ursula von
der Leyen o afirmaþie, care se poate
constitui în „fir roºu” al discursului
sãu: „principala noastrã prioritate este
sã depãºim aceastã crizã. Datoritã
modelului nostru unic de economie
socialã de piaþã putem face acest lu-
cru”. Chiar dacã, cel puþin aparent,
temele acroºate erau cunoscute, ma-
niera dezvoltãrii lor a fost una cal-
mã, coerentã, empaticã, ºi pe alocuri
chiar convingãtoare.

În cadrul vizitei, Ambasado-
rul a luat parte la un tur ghidat al
ºantierului, timp în care echipa
de management a Clariant Româ-
nia i-a oferit o prezentare gene-
ralã a fazelor de construcþie a
fabricii ºi informaþii despre vii-
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Clariant, companie inovatoare ºi suste-
nabilã axatã pe produse chimice de specia-
litate, a primit recent vizita Excelenþei Sale
Arthur Mattli, Ambasadorul Elveþiei în Ro-

toarele operaþiuni.  În plus, Am-
basadorului  i s-au prezentat o
serie de date de interes despre
industria biocombustibililor avan-
saþi din Europa ºi despre impor-
tanþa proiectului pentru econo-
mia localã. „Vizita E. S. Arthur
Mattli, Ambasadorul Confedera-
þiei Elveþiene, ne onoreazã ºi ne
confirmã importanþa operaþiuni-
lor Clariant la nivel local. Fabri-
ca va crea noi locuri de muncã
„verzi” ºi va aduce oportunitãþi
de afaceri pentru fermieri, care
vor contribui la dezvoltarea eco-
nomicã a regiunii,” a declarat 

Dragoº Gavriluþã, director de pro-
iect sunliquid® România. „Prima
fabricã sunliquid® la scarã comer-
cialã de acest tip, care produce
etanol celulozic din reziduuri agri-
cole, va pune România pe harta
producþiei de biocombustibili avan-
saþi din Europa. Ne-am bucura sã-
l avem pe domnul Ambasador alã-
turi de noi ºi la ceremonia de inau-
gurare, atunci când vom finaliza
construcþia acestei fabrici emble-
matice”, a adãugat el.

Excelenþa Sa Arthur Mattli a
afirmat: „Fabrica pe care Clari-
ant o construieºte în Podari ne

aratã cum reziduurile agricole din
judeþul Dolj pot avea ºi o altã uti-
lizare devenind o resursã impor-
tantã. Prin urmare, proiectul va
contribui la realizarea unui nou
lanþ valoric bio, bazat pe rezidu-
uri agricole.”  La finalul vizitei,
Ambasadorul Arthur Mattli ºi-a
exprimat aprecierea cu privire la
investiþia realizatã de Clariant în
România ºi pentru impactul po-
zitiv ºi transformator al acesteia
asupra comunitãþii.

Clariant investeºte  peste 100
de milioane de Euro în prima sa

fabricã de acest tip. Proiectul
primeºte o finanþare de peste 40
de milioane de Euro din partea
Uniunii Europene. Odatã ce fa-
brica va fi operaþionalã, va pre-
lucra aprox. 250.000 tone de paie
ºi va produce 50.000 tone de eta-
nol celulozic. Etanolul celulozic
este un  biocombustibil avansat,
cu adevãrat sustenabil ºi neutru
din punct de vedere al dioxidului
de carbon, care poate fi utilizat
cu uºurinþã în infrastructura auto
actualã. 

MARGA BULUGEAN

Fabrica sunliquid® se construieºte pe un teren cu o suprafaþã
de 98.000 de metri pãtraþi ºi va respecta cele mai înalte standar-
de, o atenþie semnificativã fiind acordatã confortului ºi stilului de
viaþã al comunitãþii locale. Constructorul este o companie româ-
neascã, iar lucrãrile sunt realizate cu ajutorul unei echipe formatã
din 800 de muncitori în faza de vârf. Clariant face progrese sem-
nificative în construcþia fabricii. Finalizarea acesteia este preco-
nizatã pentru anul 2021, ulterior urmând a fi demaratã producþia.

mânia, în Podari, judeþul Dolj, unde compa-
nia construieºte în prezent o fabricã de eta-
nol celulozic, ce utilizeazã tehnologia ino-
vatoare a companiei, ºi anume sunliquid.
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Tiberiu Dascãlu este candi-
datul PSD la Primãria Iºalniþa.
Acesta vine din funcþia de con-
silier juridic superior din cadrul
Primãriei Iºalniþa ºi este hotãrât
sã obþinã un mandat de primar
al comunei, principalul obiectiv
fiind creºterea nivelului de trai
al locuitorilor aºa cum a fãcut-
o pânã acum primarul social de-
mocrat Ovidiu Flori.

Dupã ce ani de zile, în co-
muna Iºalniþa, au avut loc foar-
te multe realizãri ale unei admi-
nistraþii PSD de nota 10, echipa
social-democraþilor vine cu noi
proiecte pentru comunitate. Ti-
beriu Dascãlu este hotãrât sã
atragã fonduri europene pentru
un incubator de afaceri în va-
loare de 2,5 milioane
de euro, dar ºi pen-
tru a continua extin-
derea reþelelor de
gaze, apã, canalizare
ºi modernizare strãzi.

Construire locuinþe
în Iºalniþa

“Mã angajez sã fiu
la fel de atent la pro-
blemele comunitãþii
noastre, aºa cum a
fãcut-o atâþia ani
administraþia PSD.
Voi face un Centru
de zi pentru persoa-
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ne vârstnice ºi un Centru cultu-
ral pe strada  Pr. Gr. Tolescu
(vis-a-vis de ºcoalã). Vreau sã
mã axez foarte mult pe construi-
rea locuinþelor pentru tineri des-
tinate închirierii, mai exact 32
de apartamente, dar ºi construi-
rea de locuinþe ANL (60 de apar-
tamente) pe strada Primãverii”,
a spus candidatul social-demo-
crat la Primãria Iºalniþa.

Scopul tuturor acestor in-
vestiþii ºi proiecte îl constituie
dezvoltarea continuã a comu-
nei. Tiberiu Dascãlu are o se-
rie de proiecte ambiþioase în
mandatul sãu cum ar fi: înfiin-
þarea unei zone de agrement ºi
teatru de varã pe strada Mihai
Eminescu, înfiinþarea Muzeu-

lui comunei Iºalniþa pe strada
A.I. Cuza ºi amenajarea unor
locuri de joacã pentru copii pe
strãzile: Jiului, Decebal, Pr. Gr.
Tolescu, G. Enescu.

Înfiinþarea unor perdele
forestiere de protecþie

De asemenea, candidatul
PSD mai are pe lista de investi-
þii înfiinþarea unor perdele fores-
tiere de protecþie, modernizarea
unei baze sportive ºi de agre-
ment, atragerea de noi investi-
tori în Parcul industrial ºi spri-
jin pentru comunitatea margina-
lizatã  din comuna Iºalniþa.

“Sunt adeptul transparenþei
totale, sunt receptiv la toate pro-
punerile constructive ºi contez

mult pe parteneriatul cu dum-
neavoastrã ºi echipa PSD. Nu
voi scãpa din vedere solicitudi-
nea, competenþa, promptitudi-

nea ºi profesionalismul funcþio-
narilor publici în relaþia cu dum-
neavoastrã. Doar împreunã cu
o echipã puternicã, echipa so-

cial democratã, comuna
Iºalniþa va cunoaºte o
dezvoltare puternicã”, a
încheiat candidatul PSD
la Primãria Iºalniþa,
Tiberiu Dascãlu.

Comandat de PARTI-
DUL SOCIAL DEMO-
CRAT – Organizatia Ju-
deteana DOLJ, Executat
de ED PRESS COM
S.R.L., portal/ziar – Cu-
vantul Libertatii, tiraj
1000 exemplare/zi, CUI
Mandatar financiar coor-
donator 21200019.

Sunt Oana-Elena Nuþã, di-
rector de comunicare al Ligii
Militarilor Profesioniºti din Ro-
mânia, cea mai puternicã struc-
turã asociativã reprezentativã a
Corpului Soldaþilor ºi Gradaþi-
lor Profesioniºti, cu o experi-
enþã vastã în jurnalismul de an-
chetã, candidat la Primãria co-
munei Radovan din partea PRO
România.

M-am stabilit în Radovan-Târ-
nava în urmã cu 8 ani, într-o zonã
binecuvântatã de Dumnezeu!

Pentru cã sunt convinsã cã
viaþa comunitãþii va rãmâne la
fel de grea, oamenii fiind prinºi
între jocurile de interese ale
eternilor candidaþi, tatã ºi fiu,

Oana-Elena Nuþã - candidat la Primãria comunei Radovan din partea PRO România:
Comuna Radovan nu este moºtenire de familie sau de partid!

am hotãrât sã candidez la Pri-
mãria Radovan!

Eu cred cã singura soluþie
viabilã pentru viitor este mobili-
zarea comunitãþii! O comunita-
te nu este ceva de care îþi amin-
teºti o datã la 4 ani, la alegeri…
O comunitate nu este o masã de
manevrã, bunã de pãcãlit cu
ceva fãinã sau lemne… Comu-
nitatea este formatã din oa-
meni… oamenii aceia pe care îi
întâlneºti zilnic în sat, care spe-
rã într-o viaþã puþin mai bunã,
care îºi doresc un trai decent!

Trebuie sã ai dragoste de oa-
meni, sã ai timp sã le asculþi pã-
rerile, sã le ceri sfatul, sã-i
respecþi, ca sã poþi veni cu frun-

tea sus în mijlocul comunitãþii…
Eu cred cã singura soluþie

viabilã pentru viitor este mo-
bilizarea comunitãþii! O comu-
nitate nu este ceva de care îþi
aminteºti o datã la 4 ani, la ale-
geri… O comunitate nu este o
masã de manevrã, bunã de pã-
cãlit cu ceva fãinã sau lemne…
Comunitatea este formatã din
oameni… oamenii aceia pe
care îi întâlneºti zilnic în sat,
care sperã într-o viaþã puþin
mai bunã, care îºi doresc un
trai decent!

Trebuie sã ai dragoste de oa-
meni, sã ai timp sã le asculþi pã-
rerile, sã le ceri sfatul, sã-i
respecþi, ca sã poþi veni cu frun-
tea sus în mijlocul comunitãþii…

Ca orice cetãþean onest, îmi
doresc o administraþie flexibi-
lã, performantã, dedicatã re-
zolvãrii rapide a problemelor
fiecãrui cetãþean, dar ºi pro-
blemelor comunitãþii, în an-
samblu. Administraþia publicã
trebuie formatã din oameni
oneºti, dedicaþi misiunii lor
sociale, profesioniºti care sã
vinã în întâmpinarea probleme-
lor cu soluþii! De 8 ani de zile,
eu nu am auzit ºi nu am vãzut
vreun proiect început sau im-
plementat în comuna Rado-
van! Am vãzut gropi care s-au
adâncit ,  am vãzut oameni
ignoraþi, am vãzut aroganþa

unor funcþionari ºi aleºi care
nu au habar de misiunea lor!

Este ruºinos ca la 25 de km
de Craiova sã stai în nãmoale,
sã nu ai apã curentã, sã speri cã
nu plouã, ca sã poþi sã circuli!

Eu nu ºtiu ce obraz au cei
care au fost la cârma primãriei
sã vinã sã mai cearã voturi de
la oameni!

O problemã importantã este
aceea a asigurãrii asistenþei
medicale în toate satele comu-
nei. De aceea, mã preocupã
crearea unui Centru de Perma-
nenþã Medicalã, dotarea comu-
nei cu o ambulanþã ºi dotarea
completã a trei cabinete cu
aparaturã necesarã investiga-
þiilor medicale, în aºa fel încât
bãtrânii noºtri sã fie respectaþi
ºi nu purtaþi pe drumuri! Acest
lucru, ca ºi crearea unui Ser-
viciu de Pompieri Voluntari,
dotat cu maºinã de interven-
þie, sunt posibil de realizat, în
termen scurt ºi fãrã costuri
pentru comunitate!

Comunitatea romã este o
problemã numai pentru incom-
petenþii care au fost pânã acum
la primãrie! Romii din Rado-
van sunt oameni muncitori, cu
nevoi ce pot fi rezolvate fãrã
prea mare efort: pentru romi
existã proiecte europene cu fi-
nanþare integralã, numai sã
vrei sã faci ceva!

Eu voi înfiinþa un Centru So-
cio-Cultural pentru Romi, în
cadrul cãruia copiii sã poatã
urma diverse cursuri (dansuri,
muzicã, meserii), care sã-i aju-
te sã-ºi dezvolte abilitãþile, sã-i
ajute sã-ºi facã un viitor! Îmi
doresc ca un ansamblu artistic
al romilor, susþinut de primã-
rie, sã participe la festivaluri de
gen, sã promoveze obiceiurile
atât de frumoase!

În egalã mãsurã, este foarte
important sã accesãm progra-
me prin care sã reuºim sã asi-
gurãm la ºcoalã, tuturor elevi-
lor, o masã caldã!

Comuna Radovan nu este moº-
tenire de familie sau de partid!

Comunitatea din Radovan are
dreptul la o viaþã mai bunã, la
dezvoltare durabilã, la un par-
curs demn de istoria sa, care
merge pânã în timpurile lui Mi-
hai Viteazu!

 Eu am puterea de a construi,
nu plãcerea de a distruge!

Vã aºtept alãturi de mine, sã
construim o comunã modernã,
europeanã, cãci numai împre-
unã putem reuºi!

Doamne ajutã!
Comandat de PARTIDUL

PRO ROMÂNIA – ORGANI-
ZATIA JUDETEANA DOLJ,
executat de S.C. ED PRESS
COM S.R.L., tiraj 1000 exem-
plare/zi, CMF 21200010.
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Toþi candidaþii la primãria
Craiova vorbesc de smart-
city, ceea ce e un lucru bun.
Sã digitalizãm serviciile pu-
blice, sã uºurãm viaþa cetã-
þenilor în raport cu adminis-
traþia, sã avem un trafic in-
teligent, sã avem aplicaþii di-
verse prin care sã ne planifi-
cãm mai bine viaþa în oraº,
de la parcãri la timpul liber
ºi multe altele.

Un smart city înseamnã
înainte de toate acestea un
oraº în care  cetãþenii pot de-
cide asupra unei pãrþi din bu-
getul local.Prin metoda buge-
tãrii participative. O susþin ºi
mã voi bate pentru ea la Pri-
mãria Craiova.

DE CE MÃ VOI LUPTA
PENTRU DREPTUL CRAIOVE-
NILOR DE A DECIDE ASUPRA

UNEI PÃRÞI A BANILOR
PUBLICI?!

Prin toate cartierele, oa-
meni de toate categoriile so-
ciale ºi de toate vârstele, îmi
spun aºa: ”În cartierul meu nu
se va schimba nimic pentru cã
DOAR CE VREA PRIMA-
RUL SE FACE ÎN ORAªUL
ÃSTA!”

Eu, Aniºoara Stãnculescu,
vin la primãrie sã schimbãm
aceastã realitate. Sunt singu-
rul candidat pentru primãria
Craiova care vorbeºte de bu-
getul participativ în aceastã
campanie. ªi care îl va imple-
menta în Craiova.

Cosmin Bosoancã, Vice-
preºedinte PMP Dolj:”Legu-
micultorii ºi fermierii au ne-
voie de sprijin acum, altfel
riscãm sã se ducã totul pe apa
sâmbetei”

PMP Dolj cere încã o datã
Ministerului Agriculturii sã gã-
seascã soluþii pentru ca legu-
micultorii din România sã-ºi
continue activitatea producti-
vã. Cultivatorii de roºii din
Dolj, ca de altfel din întreaga
þarã, întâmpinã mari probleme
din cauza reducerii drastice,
de aproape 1000 de euro,  a
subvenþiei.

”Consider cã guvernul ar
putea acoperi diferenþa de bani
pentru ca subvenþia de 3000
de euro sã fie achitatã în în-
tregime.Cultivatorii de roºii
din Dolj asta aºteaptã”- pre-
cizeazã Cosmin Silviu Bosoan-
cã, vicepreºedinte PMP Dolj.

PMP DOLJ: NU MAI AMÂNAÞI SOLUÞIILPMP DOLJ: NU MAI AMÂNAÞI SOLUÞIILPMP DOLJ: NU MAI AMÂNAÞI SOLUÞIILPMP DOLJ: NU MAI AMÂNAÞI SOLUÞIILPMP DOLJ: NU MAI AMÂNAÞI SOLUÞIILE PE PE PE PE PENTRU FERMIERI!ENTRU FERMIERI!ENTRU FERMIERI!ENTRU FERMIERI!ENTRU FERMIERI!

”Sã dãm posibilitatea craiovenilor sã decidã”Sã dãm posibilitatea craiovenilor sã decidã”Sã dãm posibilitatea craiovenilor sã decidã”Sã dãm posibilitatea craiovenilor sã decidã”Sã dãm posibilitatea craiovenilor sã decidã
asupra minim 10% din bugetul local”asupra minim 10% din bugetul local”asupra minim 10% din bugetul local”asupra minim 10% din bugetul local”asupra minim 10% din bugetul local”

PMP Dolj solicitã deaseme-
nea emiterea de cãtre guvern a
unui act normativ prin care ra-
tele la credite si leasingurile lua-
te de fermieri sã fie amânate
pentru o perioadã de 12-18 luni.

”PMP sprijinã demersurile
fermierilor care solicitã sprijin
acum din partea statului în con-
diþiile în care mare parte a cul-
turilor a fost distrusã de sece-
tã. Aceastã masurã  nu are un
impact bugetar si ar fi de mare
ajutor fermierilor care nu vor
mai fi nevoiti sã între in re-
structurare, sã fie raportati la
Centrala Riscurilor de Credit-
.Ar fi ajutaþi sã evite intrarea
lor în incapacitate de platã”-
a mai precizat Silviu Cosmin
Bosoancã.

Comandat de PMP Dolj, exe-
cutat de S.C. ED PRESS COM
S.R.L., tiraj 1000 exemplare/
zi, cod AEP 21200020.

Oamenii au dreptul, ca pes-
te tot în oraºele civilizate ale lu-
mii sa decidã asupra destinaþiei
unei pãrþi din bugetul construit
ºi din taxele ºi impozitele pe
care ei le plãtesc. ªi cei din
Craioviþa, ºi cei din  Brestei, din
Catargiu, din Valea Roºie, din
Brazdã, din Bariera Vîlcii. De
peste tot din oraº!

CUM VOM PROCEDA?

Craiovenii vor decide, prin
vot online, modul de alocare a
minim 10% din Bugetul local.
În felul acesta ºi dorinþele, ne-
voile celor din cartiere vor fi
rezolvate ºi nu vor mai fi amâ-
nate cu anii sau cu deceniile!!!

Cetãþenii vor putea  propu-
ne în vederea dezvoltãrii ºi
modernizãrii oraºului proiec-
te diverse legate de domenii ºi
activitãþi  precum: parcãri,
spaþii verzi, locuri de joacã,
strãzi, alei ºi trotuare, colec-
tare deºeuri, spaþii publice
smart, renovare faþade clãdiri
publice, modernizare/ con-
strucþie de ºcoli si grãdiniþe,
infrastructura utilitarã  ºi mul-
te, multe altele.

Prin intermediul aplicaþiei
inteligente pentru telefoane
mobile ºi calculator craiove-
nii  se vor putea înscrie pen-
tru a propune proiecte ºi pen-
tru a evalua proiectele trimise
de alþi cetãþeni.

Craiovenii vor putea sã îºi
facã o campanie pentru pro-
movarea unui anumit proiect.

Primele 5 proiecte din fiecare
domeniu vor fi ierarhizate ºi
supuse din nou unei campanii
publice de mediatizare ºi in-
formare pentru votul final.
Care va avea loc tot online.

În aceastã etapã finalã, toþi
cetãþenii înscriºi pe platformã
vor putea vota un singur pro-
iect dintre toate cele existen-
te iar, în ordinea numãrului de
voturi, proiectele vor fi inclu-
se în planificãrile de buget ale
anului urmãtor, pentru a fi fi-

nanþate de Primãria ºi Consi-
liul Local Craiova.

Nu e deloc complicat. Vom
deprinde cu toþii aceastã bunã
practica ºi ne va fi mai bine.
Vom merge cu totii înainte iar
administraþia oraºului nu va va
mai impãrþi Craiova în cetã-
þeni de rangul I ºi cetãþeni de
rangul II. Toþi suntem plãti-
tori de taxe ºi impozite.

Aºa s-a modernizat Clujul în
toate zonele sale. Aºa vom

face ºi la Craiova. Contez pe
Voi!

Sunt Aniºoara Stãnculescu
ºi candidez la Primãria Craio-
va din partea PMP. Poziþia 2
pe buletinul de vot!

Mereu #ÎnServiciulDum-
neavoastrã

Comandat de PMP Dolj,
executat de S.C. ED PRESS
COM S.R.L., tiraj 1000 exem-
plare/zi, cod AEP 21200020.
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Preºedintele Consiliului Jude-
þean Dolj, Ion Prioteasa, a ex-
plicat cum, în cei 16 ani de când
PSD se aflã la conducerea CJ
Dolj, bugetul a fost repartizat
dupã discuþii cu toþi consilierii
judeþeni, indiferent de culoarea
politicã. Acum, spune acesta,
fondurile ar trebui sã fie reparti-
zate echitabil, întrucât „bugetul
este al þãrii, nu al PNL-ului”,
punctând:.„Ne exprimãm indig-
narea faþã de lucrurile care s-au
întâmplat în ultimul timp, res-
pectiv modul în care Guvernul a
înþeles ºi a ales sã se prezinte
într-un fel diferit pentru localitã-
þile PNL ºi pentru localitãþile de
altã culoare politicã. Au fost alo-
caþi bani din fondul de rezervã.

Conducerea Consiliului Judeþean Dolj – acuze la adresa GuvernuluiConducerea Consiliului Judeþean Dolj – acuze la adresa GuvernuluiConducerea Consiliului Judeþean Dolj – acuze la adresa GuvernuluiConducerea Consiliului Judeþean Dolj – acuze la adresa GuvernuluiConducerea Consiliului Judeþean Dolj – acuze la adresa Guvernului
Ieri, în cadrul unei conferinþã de presã, Preºedintele

Consiliului Judeþean Dolj, Ion Prioteasa, ºi vicepreºedintele
CJ Dolj, Cosmin Vasile, au acuzat Guvernul României
pentru cã  banii din fondul de rezervã au fost împãrþiþi în
funcþie de apartenenþa politicã a edilului din fiecare unitate
administrativ - teritorialã. Astfel, au spus social democraþii,
în cadrul întîlnirii cu mass - media, localitãþile conduse de
PSD, din judeþul Dolj, au primit mai puþini bani decât cele
administrate de PNL. 

ªi noi, la Consiliul Judeþean Dolj,
avem un fond de rezervã ºi ne-
am îndreptat cãtre problemele cu
adevãrat stringente, în special
cele care þin de calamitãþi, iar
atunci când am avut de împãrþit
bani, de 16 ani de când condu-
cem acest judeþ, bugetul a fost
votat în unanimitate. A fost dis-
cutat cu toþi consilierii ºi s-a fã-
cut în aºa fel încât totul sã fie
transparent. Criteriile dupã care
se dau banii se referã la numãrul
de locuitori sau la suprafaþa de
teren. Acum, s-a dat o Hotãrâre
de Guvern ºi s-a aprobat aloca-
rea unor sume de bani, de care
este drept cã primarii au nevoie,
dar sunt discrepanþe foarte mari
între localitãþile PSD ºi celelalate

localitãþi, înclusiv cele care au
fost atrase cãtre PNL, în ultima
vreme, care au primit sume de
douã, trei ori mai mari, dacã nu
mai mult. Este un lucru neper-
mis. Sunt banii þãrii, nu ai PNL-
ului, fapt pentru care trebuie
împãrþiþi echitabil”, a precizat Ion
Prioteasa. La rândul sãu, vice-
preºedintele Consiliului Judeþean
Dolj, Cosmin Vasile, condam-
nã aceastã decizie: „Acest Gu-
vern împarte România în douã.
O Românie cu primari PNL de
care au grijã, ºi acolo alocã sume
de bani, ºi o Românie unde este
nevoie ca acele comunitãþi sã fie
sprijinite, dar care nu sunt con-
duse de primari PNL ºi atunci
acei oameni nu au dreptul sã aibã
fonduri, nu au drepturi sã poatã
pregãti ºcolile sau sã se pregã-
teascã pentru sezonul rece. Nu
o sã putem înlege de ce o comu-
nã cum este Amãrãºtii de Jos are
900.000 de lei ºi un oraº precum
Dãbuleni are alocatã suma de
500.000 de lei. De ce sunt favo-
rizaþi cei din Amãrãþtii de Jos?
Exemplele pot continua. Vom ver-

ge ºi vom discuta cu oamenii, ªi
acum, pe 27 septembrie, ºi pe 6
decembrie, oamenii au posibilita-
tea sã aleagã, sã împiedice ca o
þarã sã fie împãrþitã în douã. La
nivelul judeþului nostru, dacã o
localitate PNL a avut probleme, a
primit bani mai mulþi decât una
PSD. Problemele unei localitãþi nu

au culoare politicã”.  Ion Priotea-
sa a completat: „Cine a fãcut lista
la Guvern a greºit. Din 111 locali-
tãþi care au fost trecute, sau ar fi
trebuit sã fie trecute pe aceastã
listã, au fost uitate Craiova ºi Ga-
licea Mare. Astfel, judeþul Dolj a
ajuns cu 109 localitãþi”.

CRISTI PÃTRU

Oraºul doljean Bechet face
paºi mici dar siguri spre moder-
nizare. La final de mandat, pri-
marul Adrian Glãvan a fãcut un
bilanþ al activitãþii sale ºi a vorbit
ºi despre proiectele pentru locui-
torii aºezãrii dunãrene, în calita-
te de candidat pentru un nou
mandat din partea PSD.

Când vine vorba despre un
clasament al celor mai importa-
te realizãri din mandatul 2016-
2020, Adrian Glãvan spune cu
nu poate face un top 3, consi-
derând cã toate investiþiile au
importanþã. Având deja experi-
enþã în administraþie, dupã ce în
perioada 2012-2015 a fost vi-
ceprimar, iar la finalul manda-
tului trecut a îndeplinit atribuþii
de primar, Glãvan spune cã nu
este nici greu nici uºor sã fii pe
scaunul de edil-ºef.

„Nimic nu e uºor, dar pot spu-
ne cã nu a fost nici foarte greu.
La început e greu, dar dupã ce
realizezi niºte lucruri îþi dai sea-
ma cã a meritat efortul. Mai ales
dacã îþi place ce faci”, explicã
Glãvan.

Cu drumurile ne apropiem de
97-98%

Investiþiile în educaþie, recre-
ere ºi infrastructurã au fost pe
agenda primarului ºi a colabora-
torilor sãi.

„Am finalizat campusul ºco-
lar, important e cã a fost dus la
capãt cu brio acest proiect. ªi
drumurile sunt foarte importan-
te, ne apropiem de sutã la sutã,
acum, ca ºi procent, suntem
undeva la 97-98% gata.

Adrian Glãvan, primarul oraºului Bechet:Adrian Glãvan, primarul oraºului Bechet:Adrian Glãvan, primarul oraºului Bechet:Adrian Glãvan, primarul oraºului Bechet:Adrian Glãvan, primarul oraºului Bechet:
Nu promit oamenilor lucruri pe care nu le pot faceNu promit oamenilor lucruri pe care nu le pot faceNu promit oamenilor lucruri pe care nu le pot faceNu promit oamenilor lucruri pe care nu le pot faceNu promit oamenilor lucruri pe care nu le pot face

Cu Adrian Glãvan (PSD) oraºul Bechet se poate dezvolta în continuare
În 2017 am finalizat recepþia

la o reþea de extindere a reþelei
de apã. A fost foarte greu de re-
alizat pentru cã a durat mult, a
început undeva în 2009. E un
proiect la care eu am lucrat un
an numai sã fac recepþia, vor-
besc de documentaþie. Am mai
fãcut un teren de sport sintetic
multifuncþional în incinta parcu-
lui ºi o scenã pentru evenimen-
te, care ne este de mare folos.
Când avem nevoie o datã, de
douã ori pe an, ne putem face
evenimentele dupã ce program
vrem noi, nu mai depindem de
alþii. Am fãcut ºi clãdirea de la
stadion. Era un proiect la nivel
naþional, începuse mai de mult
ºi la noi, se fãcuse construcþia,
cabine arbitri, echipe, dar nu era
finalizatã, risca sã se degradeze
ºi astfel acei bani care au fost
bãgaþi erau degeaba”, explicã
Adrian Glãvan.

S-au plantat 1.500 de pomi
ornamentali

Autoritãþile din Bechet s-au
preocupat ºi de zona verde. S-
au plantat de pomi ornamentali,
aproximativ 1.500 de bucãþi, de-
a lungul strãzilor importante din
oraº ºi vom continua. Pe lângã
faptul cã înfrumuseþeazã locu-
rile unde sunt plantaþi, pomii
aduc ºi oxigen, fiind foarte ne-
cesari în aceastã zonã mai aridã
a judeþului.

Amenajãri în piaþã (halã de
brânzã, mese, platformã, alei), un
sistem de supraveghere video
sunt alte douã investiþii necesare
pentru comunitate.

Proiectele oraºului
Bechet pentru

2020-2024
Oferta electoralã a pri-

marului Glãvan pentru
2020-2024 cuprinde:
modernizare de strãzi –
12 kilometri, alei pietonale
– 10 kilometri, moderni-
zare bulevarde, reabilita-
re cãmin cultural ºi grã-
diniþã, amenajarea unui
loc de joacã la blocurile
din centru, dar ºi alimen-
tarea cu gaze naturale.

O parte din proiectele
mai sus enumerate sunt
deja în lucru. „Multe
sunt pregãtite. La proiec-
tul cu 12 kilometri de strãzi avem
licitaþie, am depus la CNI. În
ceea ce priveºte alimentarea cu
gaze naturale, suntem parte din
Asociaþia de Dezvoltare Interco-
munitarã Gaz SE Dolj. Probabil
cã în 15 septembrie se va termi-
na studiul de fezabilitate. Cãmi-
nul cultural necesitã reabilitare,
iar grãdiniþa o putem aduce la
stadarde mai ridicate. Noi am mai
fãcut o bisericã foarte veche, de
aproximativ 150 de ani, pe stra-
da Jiului, lângã ºcoala veche.
Este o ruinã ºi am încercat sã îi
dãm valoare pentru cã din înscri-
suri se pare cã de acolo ar fi por-
nit comunitatea din Bechet”, a
adãugat Adrian Glãvan.

 „ªtiu problemele oamenilor
pentru cã suntem o comuni-

tate micã”
Bechetul, un oraº în care in-

vestiþiile private nu sunt aºa mul-
te, care dispune de puþin teren
extravilan ºi unde exista promi-
siunile unui pod peste Dunãre
spre Bulgaria, încearcã sã trea-
cã la urmãtorul nivel.

Glãvan, candidatul PSD pen-
tru un nou mandat de primar,
vorbeºte cu oamenii în campa-
nie despre lucrurile care chiar pot
fi realizate ºi nu face promisiuni
fãrã acoperire.

„Când ne luãm un angajament,
mergem înainte. Este datoria mea
ºi a echipei mele sã ajutãm. Avem
experienþã. Campania merge
foarte bine, chiar mai bine decât
mã aºteptam. Oamenii sunt bu-
curoºi cã discutã cu noi, le spu-
nem realitãþile, nu le promitem ce
nu putem face. S-a discutat de
pod peste Dunãre, dar sunt lu-
cruri care ne depãºesc pe noi,
ca autoritate localã. Dacã va fi
sã fie, foarte bine, dar nu pot

promite eu. Cât existã circulaþie
spre Bulgaria sunt anumite sec-
toare care se mai dezvoltã, dar
noi ca ºi autoritate localã pentru
a ne dezvolta avem nevoie de un
capital. ªtiu probleme oamenilor,
pentru cã suntem o comunitate
micã, fiind foarte mulþi plecaþi în
strãinãtate, ne cunoaºtem, ne in-
tersectãm periodic. Pentru cei
care merg la vot pe 27 septem-
brie mesajul meu este sã voteze
exact cum doresc, spre  binele
lor ºi al localitãþii”, a încheiat
Adrian Glãvan, un primar gos-
podar, dornic sã dezvolte locali-
tatea în trãieºte.

Comandat de PARTIDUL
SOCIAL DEMOCRAT – Orga-
nizatia Judeteana DOLJ, Execu-
tat de ED PRESS COM S.R.L.,
portal/ziar – Cuvantul Libertatii,
tiraj 1000 exemplare/zi, CUI
Mandatar financiar coordonator
21200019.
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Anunþul tãu!
S.C. TERMO CRAIOVA  S.R.L. anunþã

publicul interesat asupra depunerii solicitã-
rii de obþinere a autorizaþiilor de mediu pri-
vind activitatea de producere ºi furnizare
energie termicã sub formã de agent termic
secundar pentru încãlzire ºi apã caldã de
consum la populaþie ce se desfãºoarã în ur-
mãtoarele centrale termice din CRAIOVA: CT
Oltenia T1-1, T1-2, T1-3, T1-4, T1-5, T1-6, T2-
1, T2-2, T2-3 T2-4, T2-5, T3-1, T3-2, T3-3, T3-
4, T3-5, CT ANL POTELU R1, R2, R3, R4,
R5, R6, R7, R8, R9, R10, R11, R12, R13,
R14, R15, R16, R17, R18, R19, R20. Infor-
maþiile privind potenþialul impact asupra me-
diului pot fi consultate la sediul APM Dolj,
str. Petru Rareº, nr.1, zilnic între orele 9-14.
Observaþiile publicului se primesc zilnic la
sediul APM Dolj pânã la data de 08.10.2020

R.A.A.D.P.F.L. Craiova cu sediul in Craiova, str. Brestei nr 129 A,
prin Centrul Multifunctional Craiova CUI: RO 7403230 telefon:
0786855769, fax: 0351408301, scoate la licitatie publica deschisa in
vederea inchirierii urmatoarele:

· spatii de birouri cu suprafete cuprinse  intre   41,00 – 105,00 mp,
spatii de alimentatie publica si spatii expunere permanenta et 1-  in in-
cinta Centrului Multifunctional Craiova;

· spatii de birouri in incinta Business Center Sud.
· spatii de birouri in incinta Centrul de Dezvoltare Tehnologicã

ºi Excelentã în Afaceri
Documentatia necesara se procura de la Centrul Multifunctional

Craiova, Biroul Marketing, Vanzari, Organizare Targuri si Expozitii str.
Targului, nr.26, etaj 2, camera E 211, iar costul acesteia este de 50 de
lei.  Ofertele se pot depune la aceeasi adresa de Luni pana Vineri de la
08:00-16:00. Ofertele vor putea fi depuse la 10 zile calendaristice dupa
publicarea anuntului.   Licitatia va avea loc la aceeasi adresa in fiecare zi
de luni, miercuri si vineri, h 12:00. Relatii suplimentare:
www.centrulmultifunctionalcraiova.ro si 0786855769.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

Proprietar, vând aparta-
ment 2 camere, condiþii
excelente, mobilat, bu-
cãtãrie, baie. Bulevardul
1 mai, zona Insula lân-
gã Sara. Telefon: 0744/
395.382 între orele
9:00-15:00.
Vand apartament cu
2 camere decoman-
date. Telefon: 0766/
348.398.
Vând/schimb 2 came-
re mari, bucãtãrie, hol,
baie, boxã, apã, gaze,
curent cu garsoniera
decomandatã. Telefon:
0772/134.197.

CASE
Vând casã veche, Cra-
ioviþa. Telefon: 0729/
960.795.
Proprietar, vând casã
nouã, BORDEI. Telefon:
0752/641.487.

TERENURI
Vând teren intravilan –
Cârcea la stradã – 4.000
mp – 10 euro negociabil.
Telefon: 0766/503.967.
Vând loc pentru casã la
10 km Craiova (ºi alte
construcþii diverse). Tele-
fon: 0727/884.205.
Vând teren intravilan SC
Avioane Sa Craiova, su-
prafaþã 1,25 Ha. Telefon:
0769/456.241.

Vând, inchiriez, schimb
teren, Calea Bucuresti,
km 10, 1000 m-2000
m, deschidere 35 m,
dupa Peugeot. Telefon:
0773/996.446.

OFERTE SERVICIU
SC Netrom Software
SRL angajeazã Pro-
gramatori cu experien-
þã în AI ºi ML. CV-urile
se depun pe adresa
de email: jobs@ne-
trom.ro.
SC AlpAccess SRL
angajeazã schelari cu
experienþã (Craiova).
Aºeptãm CV-ul dum-
neavoastrã la adresa
de e-mail recrutari-
@ a l p a c c e s s . c o m .
Relaþi i  la telefon:
0731/317.992, 0371/
190.439.

PRESTÃRI SERVICII
Echipã cu experienþã,
montãm þiglã metalicã
tip Lindab, jgheaburi,
burlane + dulgherie,
placãri polistiren, vop-
sim tablã, acoperiºuri ºi
mici reparaþii. Telefon:
0754/686.698 sau
0731/342.215.
S.C. BONUS S.R.L. an-
gajez ºofer distribuitor.
Telefon: 0740/074/244.

PIERDERI
Pie rdu t  ce r t i f i ca t
constatator nr.4337/
13.06.2009 al firmei
CAIUS ANDRI S.R.L.
Se declara nul.
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ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Joi, 17 septembrie 2020

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE
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. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:
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Pigliacelli – În mod normal,
când atacantul rãmâne singur cu
portarul nu i se poate imputa
mare lucru celui din urmã. Nu-
mai cã la golul Viitorului, se vede
clar cã miºcãrile lui Luckassen
sunt lente, iar Pigliacelli a avut
suficient timp sã-l blocheze,
însã s-a oprit ºi a mizat pe un
reflex care este inutil în condi-
þiile unui ºut puternic. Italianul
n-a mai fost solicitat în rest.

Vlãdoiu – Este jucãtor de ju-
mãtatea adversã. Apare la învã-
luiri, are vitezã bunã, centreazã
bine, chiar ºi cu stângul, cum
s-a întâmplat la golul lui Bancu.
Problemele sale sunt pe mese-
ria de bazã, cea de apãrãtor,
unde are carenþe. În prima re-
prizã a fost bulevard pe partea
sa, nu numai extrema stângã a
gazdelor pãtrunzând în voie, ci
ºi fundaºul stânga, Dussaut.
Vlãdoiu nu deþine procedeele
clasice pentru un fundaº, de
deposedare, de poziþionare faþã
de atacantul advers. Nu are in-
teligenþa necesarã sã abordeze
fazele defensive, are determina-
re ºi atât, astfel rãmâne expus
ºi riscã foarte mult cu interven-
þiile sale, inclusiv în careul pro-
priu. Mai ciudat este cã am ob-
servat la el unele gesticulãri ri-
dicole, de mare vedetã, poate nu
am fost suficient de atenþi la
parcursul sãu ºi este deja un li-

der, un fotbalist de referinþã.
Vãtãjelu – A devenit clasicã

schimbarea lui Vlãdoiu cu Vã-
tãjelu pe final, nimic de semna-
lat în cazul lui Vãtãjelu, un ju-
cãtor deja „compromis”.

Bãlaºa – În general fundaºii
Craiovei sunt mai predispuºi ata-
cului, sunt mai eficienþi în ju-
mãtatea adversã. Ca ºi în me-
ciul cu Astra, a executat destul
de bine o loviturã liberã de la
distanþã, de aceastã datã pe lân-
gã poartã. A fost suprins ºi el la
unele faze în prima reprizã, n-a
dublat eficient la Vlãdoiu, ºi la
faza golului a fost surprins în
„no man’s land”.

Constantin – Nu s-a sincro-
nizat cu Bãlaºa la faza golului
gazdelor, l-au pierdut pe Lu-
ckassen, deºi ghanezo-olande-
zul nu-i deloc de neobservat,
precum Mãþan, cel cu interesan-
tul assist.

Bancu – Meci bun, încunu-
nat ºi cu un gol, venea dupã  alte
douã în care dãduse assis-uri,
dar ºi dupã douã prezenþe la na-
þionalã criticate absurd de toatã
lumea. Cãpitanul începe sã-ºi
recapete forma bunã treptat,
foarte bune ultimele jocuri.

Bic – A început meciul în faþa
apãrãrii, a jucat în locul lui Ci-
câldãu, dupã ce a intrat Mateiu.
N-a avut realizãri. I-ar trebui ºi
lui mai multã agresivitate. Ori-

cum, galbenul încasat nu a fost
justificat, pur ºi simplu i-a luat
faþa lui Mãþan, nu l-a lovit pe
acesta.

Cicâldãu – S-ar fi cunoscut
mai mult absenþa sa dacã Viito-
rul nu rãmânea în inferioritate.

Mateiu – Mai joacã încã la
Craiova probabil pentru cã finan-
þatorul Rotaru are o afinitate pen-
tru el, altfel nu se mai explicã
prezenþa sa în lot. Nici mãcar nu
mai este necesarã analiza evolu-
þiilor sale, fiindcã aºteptãrile sunt
inexistente în privinþa lui.

Nistor – Jucãtorii cu experi-
enþã pe care i-a adus Craiova nu
sunt unii cu personalitate, care
sã dea tonul, sã tragã echipa
dupã ei, sã-ºi mobilizeze colegii
în momentele grele, sã nu lase
blazarea sã cuprindã vestiarul.
Din contrã, Nistor, destul de cor-
polent, se lasã printre primii aca-
paraþi de delãsare. Mai activ a
fost pe final decât în prima re-
prizã, a reuºit ºi acea pasã pen-
tru Ivan. În condiþiile în care nici
antrenorul nu pare genul care sã-
i þinã permanent în prizã pe ju-
cãtori, sã punã presiune pe lot
pentru a nu lua piciorul de pe
acceleraþie, este normal sã in-
tervinã momente de relaxare,
atât pe parcursul unui meci, dar
ºi în timpul unui campionat. N-
ar trebui sã ne mai mire exage-
rãrile lui Dan Petrescu, el ape-

leazã inclusiv la diversiuni pen-
tru ca echipa sã þinã permanent
garda sus, relaxarea nu este per-
misã dacã vrei sã faci perfor-
manþã. Nu Nistor la pupitru,
Craiova a pierdut posesia în pri-
ma parte, n-a fost consistentã,
nici Bic ºi Mateiu nu s-au impli-
cat suficient.

Screciu – Când a intrat cu
Sepsi ºi la Viitorul a jucat bine,
acum a avut ºi o ocazie pe final.
În schimb, la Tbilisi a fost ºi el
în nota echipei, adicã groaznic,
a mai fãcut ºi niºte mãscãreli de
prost gust. E bine sã prindã tu-
peu, dar pozitiv, nu manifestat
prin circãreli.

Ivan – E clar cã este cel mai
controversat jucãtor din lotul
Craiovei. Are momente bune,
dar ºi un stil care a devenit ener-
vant. Exagereazã cu devierile cu
cãlcâiul. Prima a fost intercep-
tatã ºi l-a prins ºi pe picior gre-
ºit pe Vlãdoiu, a doua i-a ieºit,
când l-a lansat pe Mihãilã. A avut
acea ocazie cu capul în prima
parte, dar n-a prins poarta, se
pãrea cã rãmâne atacantul anti-
gol. Când exasperase pe toatã
lumea, a obþinut lovitura liberã
din care Koljic a fãcut dubla,
apoi a ºi marcat pe final, termi-
nând partida bine, din poziþie de
vârf. Poate cã-i va reveni mo-
ralul o datã cu acest gol, deºi ºi
el este genul care se relaxeazã

dupã o reuºitã, nu devine ºi mai
concentrat, mai responsabil.

Mihãilã – Ciudatã poziþiona-
rea sa, undeva în spatele vârfu-
lui, ba chiar a apãrut în stânga
de câteva ori la începtului me-
ciului, de unde a ratat ºi acea
ocazie, pe contraatac, când n-a
finalizat cum se cuvenea. Când
vine în centru, la acele combi-
naþii pe 16 metri, pare cã intrã
mingea sub el, o pierde de sub
control, nu se simte confortabil.
A fost nepermis de discret înb
meciul de la Ovidiu. Paradoxal,
îºi gãseºte mai bine locul ºi spa-
þiile la echipa naþionalã decât la
Craiova, semn cã nu e bine pus
în valoare la club. Spectaculoa-
sã tentativa de foarfecã din fi-
nal, pãcat cã nu i-a ieºit.

Koljic – Început de sezon fu-
ribund, are 4 goluri în 3 meciuri,
din pãcate, n-a marcat când era
cea mai mare nevoie, la Tbilisi.
A speculat preluarea greºitã a lui
Ciobanu, la primul gol, a ºutat
apoi la prima barã, pe portar, cu
stângul, la centrarea lui Bancu,
i-a aºezat mingea ideal pentru ºut
lui Nistor, dar acesta n-a prins
poarta, iar apoi a marcat cu un
ºut violent din loviturã liberã, pro-
fitând de zidul spart al gazdelor.
Pe scurt, „contribuþia” bosniacu-
lui la victoria de la Ovidiu.

Bãrbuþ – A mai bifat o pre-
zenþã, câteva minute pe final.

Alb-albaºtrii sub lupã


